
Bestyrelsesmødereferat. 

 

 

Dato: 29.oktober 2018 kl.18. 

 

Til stede: Jannie, Jørgen, Sævar, Rasmus og Malene.   

 

Afbud: Carina og Finn 

 

Næste møde mandag d.15. november kl.19.00. 

 

 

 

1. 

Opfølgning på service og vedligehold ang. kontakt til bestyrelsen i afd.7, om en fælles dialog med 

serviceleder og administration. 

 

Rasmus vil kontakte Hans Jørgen i afd.7 om møde d.19.11.2018. kl. 17. 

 

Kan imidlertid ikke lade sig gøre, så bestyrelsen venter på ny dato. 

 

 

 

2. 

Opfølgning fælleshus. 

 

Udlejningspriser af fælleshuset er opdateret af webmaster Jan Ove. 

 

Bestyrelsen mener Fælleshuset skal lejes ud fra dag til dag og ikke bare hele weekenden. 

 

Bestyrelsen vil tage en dialog med Jesper Futtrup og Ulrich, om nye tiltag. 

 

 

3.   

Orientering om robotklippere. 

 

Bestyrelsen har vedtaget at robotklippere skal være i afd.6. Vi vil bestræbe os på, at igangsætte indkøb af 

disse inden græsslåningsarbejdet starter. 

 

 

4. 

Bekæmpelse af måger. 

 

Serviceleder Henrik har anmeldt til kommunen ang. bekæmpelse og vi følger op på dette. 

 

 

5. Julearrangement for beboerne. 

 

Bestyrelsen har booket fælleshuset d. 9.december og beslutter at, invitere beboerne til julehygge med 

gløgg, æbleskiver og godteposer til børnene fra kl.13.30 – 17.00. 



 

Bestyrelsen beslutter endvidere at beboerne skal tilmelde sig. 

 

 

6. Bordet rundt. 

 

Lys i Multihuset om natten. 

 

Henrik sætter skilte op om slukning af lys. 

 

 

7. evt. 

 

Bestyrelsen synes det vil være en god ide med låg på udendørs skraldespande pga. svineri fra måger og 

andre fugle. 

 

Rasmus tager kontakt til servicelederen. 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

  


